

OCCUPATIONAL HEALTH & SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

This is to Certify that the OCCUPATIONAL HEALTH & SAFETY MANAGEMENT SYSTEM of

LIVART MARINE INDUSTRY CO., LTD

Registered Address:201, Block B, Hengyu Center, No. 21 Dengliang Road, Nanshan District, Shenzhen

Audit Address:201, Block B, Hengyu Center, No. 21 Dengliang Road, Nanshan District, Shenzhen, Guangdong, China

has been assessed by NOA Certification and found to comply with

BS OHSAS18001:2007

for the scope of

Marina and floating pontoon design, technical development and sales

Certificate Number:

NOA1612499

Unified Social Credit Code:

91440300680357037W

Certificate Issue Date:

10 Jul. 2019

Certificate Valid Until:

12 Jul. 2020







Certification Manager

Please scan QR code to check the certificate validity and acquire necessary certification public documents Complaint phone can also get

Date of Initial Certification: 21 Jul. 2016

Expire Date of Certification: 31 Mar. 2021

Caution: If the certified organization involves a temporary location.please refer to the temporary location listed in the audit report. The temporary location which is not listed in the audit report will not be within the scope of certification. The migration due date for BS OHSAS18001:2007 to ISO45001:2018 is 31st Mar. 2021, Applications of standard migration certification shall be submitted before 11th Sept. 2020.

This certificate is issued by NOA testing & certification, the certificate holder shall accept surveillance audit by NOA and the certificate shall be renewed by NOA prior to its expiry date as required. To verify the validity of certificate, please visit www.noagroup.org . The certificate information is also available on the CNCA official website: www.cnca.gov.cn .

NOA Certification Service



职业健康安全管理体系认证证书

兹证明

深圳蓝正海洋工程有限公司

注册地址:深圳市南山区登良路 21 号恒裕中心 B座 201

审核地址:中国广东省深圳市南山区登良路 21 号恒裕中心 B座 201

其职业健康安全管理体系已通过 NOA Certification 的评审,符合

BS OHSAS18001:2007 标准

认证范围

游艇用浮桥码头设备的技术开发与销售

认证证书编号: NOA1612499

统一社会信用代码: 91440300680357037W

证 书 签 发 日期: 2019年07月10日 本次证书有效日期: 2020年07月12日











扫描二维码,验证证书有效性,并获得必备

首次注册: 2016.07.21

注册截止: 2021.03.31

重要提示,若获证组织涉及临时场所,请以审核报告中列明的临时场所为准,审核报告中未列明的临时场所不在认证范围内。 BS OHSAS18001:2007 转版至 ISO45001:2018 的过渡期至 2021 年 3 月 31 日结束,请务必在 2020 年 9 月 11 日之前完成转版认证申请。

本证书由挪亚检测认证颁发, 获证组织应于证书有效日期前按规定执行监督审核并更换本认证证书, 认证资格是否有效应登陆本机构网站(www.noagroup.org) 查询, 证书信息亦可在国家认证认可监督管理委员会网站(www.cnca.gov.cn)上查询。

NOA Certification Service

地址: 中国(上海)自由贸易试验区锦绣东路2777弄26号 邮箱地址: noa@noagroup.org